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INLEIDING 
Een jaar als 2020 heeft Prometheus nog niet eerder gehad. De hele wereld was en is nog steeds in 
de ban van de COVID-19-pandemie. Deze pandemie en de maatregelen die de overheid heeft 
afgekondigd, hadden en hebben een zeer grote invloed op de activiteiten en alle betrokkenen van 
Prometheus. Het bestuur en met name onze office manager Jackie Frew hebben alle zeilen 
bijgezet om onze leden, ondanks de bizarre situatie, een vol activiteitenprogramma te bieden.  
 
In memoriam 
In 2020 is helaas ook een aantal van onze leden overleden waaronder voormalig secretaris van 
Prometheus en erelid Hedda Pikaar. Wij wensen alle familie en naasten veel sterkte met dit grote 
verlies.  
 
ACTIVITEITEN & KORTING 
Het voorjaar stond volgepland met activiteiten toen Prometheus na twee maanden genoodzaakt 
was om, in verband met de corona-overheidsmaatregelen, alle live activiteiten zoals 
theaterbezoeken, workshops en reizen te annuleren of uit te stellen. Om onze leden toch 
ontspanning en vermaak te bieden werd eind maart het THUIS-programma opgezet. Een breed 
aanbod van online activiteiten als puzzels, escaperooms en workshops en tips voor onze leden 
voor de besteding van hun vrije tijd: fiets- en wandeltochten, boeken- en filmtips, etc.  
Met het THUIS-programma konden we veel van onze activiteiten doorzetten én het bood veel 
leden de mogelijkheid nu wel eens met een activiteit mee te doen omdat ze geen oppas voor de 
kinderen hoefden te regelen en/of geen reistijd hadden.  
 
Om deze activiteiten snel onder de aandacht van onze leden te brengen is vanaf april de frequentie 
van onze digitale nieuwsbrief verhoogd naar wekelijks. Leden zijn actief benaderd om, voor zover 
dit nog niet gebeurd was, hun e-mailadres toe te voegen aan onze mailinglist. Onze digitale 
nieuwsbrief is tweetalig; Nederlands en Engels, zodat ook Engelstaligen zich welkom voelden om 
aan te sluiten bij het THUIS-programma.  
 
Namens het College van Bestuur is ook dit jaar het Sinterklaasfeest georganiseerd voor alle TU-
medewerkers en hun (klein)kinderen en een eindejaarsviering voor onze gepensioneerde collega’s. 
In verband met de COVID-19-maatregelen konden beide evenementen niet in hun gebruikelijke 
vorm plaatsvinden maar heeft Jackie gezorgd voor een fantastisch alternatief dat door alle 
deelnemers zeer gewaardeerd werd.  
 
Naast de vele activiteiten die Prometheus organiseert, bieden wij onze leden ook tal van 
kortingsmogelijkheden Pathé, diverse reisorganisaties en horeca. Dit jaar is het programma 
Benefits at Work toegevoegd aan ons kortingsaanbod. Met dit programma kunnen leden korting 
krijgen bij grote merken als Bol.com, Zalando, Samsung en Adidas.  
 
In 2020 zijn ruim 70 unieke activiteiten georganiseerd waarbij er voor diverse activiteiten zoveel 
belangstelling was dat er meerdere sessies van georganiseerd zijn. 
 
Support your locals 
Door de gevolgen van COVID-19 hebben veel van onze partners een zwaar jaar achter de rug. Om 
hen enigszins te steunen hebben wij onze activiteiten en prijzen, bijvoorbeeld voor de bingo, 
ingekocht bij lokale ondernemers.  
Ook hebben we in het laatste kwartaal een aantal activiteiten georganiseerd waarvoor we de 
deelnemers om een vrijwillige bijdrage voor de Voedselbank Delft hebben gevraagd. In totaal 
hebben we 897,50 euro opgehaald! Als bestuur en secretariaat van Prometheus zijn we trots op 
onze leden dat zij dit mooie bedrag beschikbaar hebben gesteld.   
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Digitaal aanmelden 
Eind 2020 zijn we voor het aanmelden voor activiteiten overgestapt van e-mail naar een online 
inschrijfformulier. Deze wijziging in werkwijze scheelt enorm veel tijd en werk voor het Prometheus 
secretariaat doordat de hoeveelheid mailverkeer enorm verlaagd is en doordat registraties 
automatisch verwerkt worden.  
 
LEDEN 
Prometheus startte 2020 met 1.944 leden. Een jaar later was dit aantal teruggelopen naar 1.781 
leden, een afname van ruim 8%. Een deel van die afname kan verklaard worden door natuurlijk 
verloop, een opschoningsactie in onze ledenadministratie en wellicht de grote invloed van de 
wereldwijde COVID-19-pandemie op ons activiteitenaanbod. Een grondige analyse is hiervan 
echter niet uitgevoerd.  
Zoals de grafiek hieronder laat zien, loopt het ledenaantal van Prometheus al een aantal jaren 
terug. In 2021 zal ledenwerving hoog op de agenda van het bestuur staan.  
 

   Verschil 

 2020 2021 # % 

Medewerker 1349 1177 -172 -12,8% 

Gepensioneerd 227 275 48 21,1% 

PrometheusPlus 283 270 -13 -4,6% 

Buitengewoon lid 57 37 -20 -35,1% 

Contract/ holding TU lid 28 22 -6 -21,4% 

TOTAAL 1944 1781 -163 -8,4% 

  
VRIJWILLIGERS EN BEGELEIDERS 
De vrijwilligers die de papieren editie van PrometheusNieuws gereed maken voor verzending en 
regelmatige hand- en spandiensten verrichten zijn (in willekeurige volgorde): Corrie Menheere, 
Martha de la Mar, Rob Bloot, Cees de Graaf en Bart de la Mar. 
 
Onze begeleiders hebben in 2020 door de verschuiving naar online activiteiten helaas maar weinig 
in actie hoeven komen. Onze begeleiders zijn (in willekeurige volgorde): Sandra van Etten, Eva 
Rutten, Arco van de Broek, John van Duijn, Mirjam Meijer, Rebeca Domingo, Marieke Versloot, 
Laura Bovelander en Sabine Kleinjans. 
 
COMMUNICATIE 
PrometheusNieuws 
Met de komst van het THUIS-programma is de frequentie van de digitale editie van 
PrometheusNieuws verhoogd naar wekelijks. PrometheusNieuws is uitgegroeid tot een mooie 
digitale nieuwsbrief boordevol met aankondigingen van events, kortingen en tips voor onze leden 
die inmiddels tweewekelijks wordt verstuurd. Dit heeft de beslissing om de papieren editie van de 
nieuwsbrief af te schaffen versneld. In februari 2021 is de laatste papieren editie verschenen. 
Uiteraard is een actie opgezet om ontbrekende e-mailadressen te verkrijgen zodat wij al onze 
leden op de hoogte kunnen houden.  
 
BESTUUR 
Het bestuur van Prometheus heeft in 2020 maandelijks vergaderd. Buiten deze vergaderingen 
stonden de bestuursleden en Jackie onderling in nauw contact.  
De belangrijkste onderwerpen waar het bestuur zich in 2020 mee bezig heeft gehouden zijn: 
 
 Voormalig dochtervereniging Prometheus Ruitersport 

Voor deze voormalig dochtervereniging heeft Prometheus grond van een naburige boer 
gepacht. Voor het aflopen van de erfpachtovereenkomst (per 1 augustus 2020), heeft de boer 
echter aangegeven dat de grond vervuild zou zijn. Na onderzoek door een externe expert is 
gebleken dat de grond inderdaad vervuild is. Prometheus werkt met behulp van de afdeling 
CRE en een jurist aan een correcte afhandeling van deze zaak. 
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 Herziening statuten en huishoudelijk reglement 
De statuten en het daarbij behorende huishoudelijke reglement bleken op sommige punten niet 
meer up-to-date te zijn. Met het wijzigen van beide documenten zal Prometheus 
toekomstbestendig zijn.  
 

 Dochtervereniging PrometheusPlus 
Een besluit wat samenhangt met de voorgenomen statutenwijziging, is het intrekken van de 
status dochtervereniging. PrometheusPlus, de laatst overgebleven dochtervereniging van 
Prometheus, zal per 1 februari 2021 een onafhankelijke vereniging zijn. Dit besluit is uitvoerig 
besproken met het bestuur van PrometheusPlus en haar leden zijn tijdig hierover geïnformeerd. 
Donateurs hebben geen recht op deelname aan activiteiten van Prometheus op grond van hun 
donateurschap. 
 

 Toekomstvisie 
In februari 2020 is er met een grote groep leden, bestuursleden, vrijwilligers en niet-leden 
gebrainstormd over de toekomst van Prometheus. Door de komst van de COVID-19-pandemie 
en alle gevolgen van dien, heeft dit onderwerp de rest van het jaar niet de aandacht gekregen 
die het nodig heeft. In 2021 zal dit punt weer op de bestuursagenda staan.  
 

 Modernisering leden- en evenementenadministratie 
De manier waarop met name de leden- en evenementenadministratie binnen Prometheus is 
georganiseerd is dringend aan modernisering toe. In 2020 is hiertoe een eerste aanzet gedaan 
door het in gebruik nemen van digitale aanmeldformulieren voor de verschillende activiteiten. 
Door deze formulieren hoeft ons secretariaat veel minder e-mailverkeer te verwerken waardoor 
er tijd over blijft voor andere werkzaamheden. In 2021 zal gezocht worden naar een online 
systeem/app waarmee onze leden- en evenementenadministratie eindelijk kan toetreden tot de 
21e eeuw.  
 

Naast intern overleg heeft het bestuur in het najaar een zeer goed en positief overleg gehad met 
Tim van der Hagen, voorzitter College van Bestuur. In dat overleg heeft het College een update 
gehad over wat er speelt binnen Prometheus en is er gesproken over financiën, de toekomst van 
Prometheus en het gebruik van TU-faciliteiten door Prometheus. Daarnaast is de suggestie 
besproken om Prometheus in te bedden bij HR om zo nog beter bij elkaar betrokken te zijn. Dit 
punt zal in 2021 verder uitgewerkt worden. De voorzitter van ons College van Bestuur gaf aan zeer 
blij te zijn met een actieve personeelsvereniging als Prometheus.  
 
Personalia 
Volgens het rooster van aftreden is Brigitte van Veen in juni na 9 jaar teruggetreden uit het bestuur. 
Tijdens de Algemene Ledenvergadering is zij benoemd tot erelid. Kim Scheffelaar is tijdens 
dezelfde vergadering benoemd tot secretaris. Eind 2020 bestond het bestuur uit Marco Hagendijk 
(voorzitter), Kim Scheffelaar (secretaris), Remco Blijleven (penningmeester), Gillian Saunders en 
Udo Ouwerkerk. Jackie Frew, office manager, maakt officieel geen deel uit van het bestuur maar is 
uiteraard nauw betrokken bij het reilen en zeilen van Prometheus.  
 
Mailbox bestuur 
Naast het welbekende e-mailadres van Prometheus, is er nu ook een e-mailadres voor het bestuur: 
Prometheusbestuur@tudelft.nl.  
 
VOORUITBLIK 2021 
Ook in 2021 gaan het bestuur en secretariaat hard aan de slag om een goed gevuld en divers 
activiteitenprogramma voor onze leden neer te zetten. Dit programma zal voorlopig voornamelijk 
online plaatsvinden maar gezien de grote belangstelling en de vele positieve reacties zullen we ook 
na het afschaffen van de corona-maatregelen, naast live activiteiten nog veel online activiteiten 
blijven aanbieden. Een hybride vorm waarbij leden zowel fysiek als online aan een activiteit kunnen 
deelnemen, behoort wellicht ook tot de mogelijkheden.  
Daarnaast zullen de belangrijkste speerpunten zijn: 
 Ledenwerving 
 Modernisering leden- en activiteitenadministratie 
 Toekomstvisie 
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